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3A DIVISIÓ 

El futur sobre la taula  
El Cassà decidirà en l'assemblea de socis si renuncia voluntàriament a jugar a tercera 

La directiva considera inviable mantenir la categoria i, fins i tot, jugar a primera catalana 

El Cassà celebra avui la seva assemblea de socis anual amb la renúncia voluntària del 
club a jugar a tercera divisió com a principal punt de l'ordre del dia. Els socis que ho 
desitgin, convocats a 2/4 de 8 i a les 9 del vespre, participaran amb la junta directiva en 
la presa d'una decisió que marcarà el futur esportiu i econòmic del club de manera 
dràstica. 

La impossibilitat de mantenir-se en la categoria tenint en compte la situació econòmica, 
obliga la directiva cassanenca a plantejar dues opcions principals que assegurarien la 
viabilitat de la institució. La més raonable, esportivament parlant, consistiria a baixar 
dues categories –preferent–, ja que baixar-ne una –primera catalana–, tal com indica el 
president del club, Carles Jofré, «no solucionaria absolutament res». L'altra possibilitat 
que es plantejarà als socis serà la venda de la plaça i el pas a segona regional, en què 
milita actualment el filial. Aquesta opció, tot i alleujar els problemes de caixa, seria molt 
més dramàtica competitivament. 

«Nosaltres el que volem és fer una sèrie de propostes i que la gent doni la seva opinió. 
Si algú presenta un projecte amb els diners necessaris [160.000 euros, és la quantitat de 
què parla Jofré], des de la directiva serem els primers a donar-li suport», indicava el 
president, que confia, de tota manera, a «fer entendre als assistents a l'assemblea que 
per mantenir una estructura esportiva de tercera divisió, cal una estructura econòmica 
que ara mateix el club no pot assolir». 

El Premià i el Vilassar estaran molt a l'aguait de la decisió que es produeixi a Cassà. Els 
primers ocuparien la plaça dels cassanencs a tercera i els segons, la dels premianencs a 
primera catalana. 

La continuïtat de Bertu, una incògnita 
No es coneix de moment quin serà el futur de l'encara entrenador del Cassà, Bertu Fernández, en cas que els socis 
donin suport a la postura de la directiva i l'equip baixi voluntàriament de categoria. El màxim mandatari cassanenc, 
que diu que no ha parlat de moment amb el tècnic, prefereix pensar que es mantindrà en el seu càrrec. «M'agradaria 
que, de la mateixa manera que nosaltres vam apostar per ell en un moment concret, continués en l'equip encara que 
juguéssim a regional preferent», explica Jofré, que, tot i això, veuria amb normalitat el fet que «un tècnic que ja ha 
estat a tercera divisió vulgui intentar mantenir-se en aquesta categoria». 

Darrera actualització ( Divendres, 16 de juliol del 2010 02:00 )  
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